



235 Queen St
Ottawa ON K1A 0H5

235 rue Queen
Ottawa ON K1A 0H5

2024-04-06

453615-1 PENDING DISSOLUTION

JAMES PHILLIPS
The Pirate Party of Canada Fund
13128 26 STREET NORTH-WEST
EDMONTON AB T5A 3Z7
Canada

Corporation number: 453615-1
Annual returns for: 2022 2023
Anniversary Date (MM-DD): 09-17
Incorporating act: *Canada Not-for-profit Corporations Act (NFP Act)*

Notice of Intent to Dissolve: Corporation in pending dissolution

In accordance with subsection 222(2) of the NFP Act, we are giving you **final notice** that, unless cause to the contrary is shown within 120 days of this notice, a **Certificate of Dissolution may be issued** in order to dissolve the corporation.

The above-mentioned corporation is in default of filing its 2022 and 2023 Annual Returns.

Warning!

File your annual returns within 120 days of this notice to **avoid the dissolution**, of your corporation.

If this corporation is a registered charity under the *Income Tax Act*, dissolution could lead to the revocation of its registration as a charity and can have serious legal repercussions. For more information, consult the Canada Revenue Agency website at canada.ca/charities-giving.

Filing methods

File online for \$12 per year at canada.ca/annual-return.

Public Corporate Information

Verify the status of your corporation and your public corporate information by looking up your corporation at canada.ca/find-corp.

453615-1 DISSOLUTION EN COURS

JAMES PHILLIPS
The Pirate Party of Canada Fund
13128 26 STREET NORTH-WEST
EDMONTON AB T5A 3Z7
Canada

Numéro d'organisation : 453615-1
Rapports annuels : 2022 2023
Date anniversaire (MM-JJ) : 09-17
Loi corporative : *Loi canadienne sur les organisations à but non lucratif (Loi BNL)*

Avis d'intention de dissolution : Organisation en cours de dissolution

En conformité avec le paragraphe 222(2) de la Loi BNL, nous vous avisons qu'en l'absence d'une opposition justifiée dans les 120 jours suivant la date de cet **avis final, un Certificat de dissolution pourrait être émis** afin de dissoudre l'organisation.

L'organisation mentionnée en rubrique a omis de déposer ses Rapports annuels pour les années 2022 et 2023

Avertissement!

Déposez vos rapports annuels dans les 120 jours suivant la réception de cet avis pour **éviter la dissolution**, de votre organisation.

Si cette organisation est un organisme de bienfaisance enregistré en vertu de la *Loi de l'impôt sur le revenu*, la dissolution pourrait donner lieu à la révocation de son enregistrement en tant qu'organisme de bienfaisance et peut entraîner de sérieuses conséquences juridiques. Pour plus d'information, consultez le site Web de l'Agence du revenu du Canada au canada.ca/organismes-bienfaisance-dons.

Méthode de dépôt

Le dépôt en ligne coûte 12 \$ par année au canada.ca/rapport-annuel.

Renseignements corporatifs publics

Vérifiez le statut de votre organisation et ses renseignements corporatifs publics en cherchant votre organisation au canada.ca/trouver-societe.